
Intervju med Anita Dahlström, Gunbritt Andersson, Ingegerd Fahlén, 2 april 2025 

Pia Karlsson och Gunilla Mattsson har intervjuat den tidigare ordföranden Anita 
Dahlström, sekreteraren Gunbritt Andersson och vår nuvarande kassör Ingegerd Fahlén. 

Alla tre har varit styrelseledamöter ända från slutet av 1990-talet. Gunbritt avgick vid 
kretsstämman 2024 och Anita avgick som ordförande, men var kvar som 
styrelseledamot. Ingegerd blev medlem 1994 och kassör 1998. 

Vi har också letat efter protokoll före 2010 i kommunarkivet och inte hittat dem. Men vi 
har fått tips om att de kanske finns i hembygdsföreningens arkiv, Föreningen Svedala-
Barabygden. 

Under den entimmes långa intervjun berättade Anita, Gunbritt och Ingegerd om många 
trevliga minnen från Svedalakretsens senaste 30 år. Om krigsplacering, 
hemvärnssjukvård, insamling till Världens barn, när föreningslokalen på Klockarejorden 
skulle tömmas, första hjälpen kurser i skolan för årskurs 9, om bussutfärderna i 
september, samarbete med anhörigföreningen, kyrkan, Lions. 

Under flera år fick Behandlingscentret för krigsskadade och torterade, i Malmö, bidrag 
från Svedalakretsen. Styrelsen tog del i verksamheten och var ofta där på besök, det var 
ett skötebarn, som Gunbritt sa. 

Både kretsen och Rödakorskåren hade stugor i Beddinge. Kretsen hade en 
sommarkoloni och Rödakorskåren en beredskapsstuga. Sommarkolonin såldes och 
Gunbritt var med och tömde stugan 1978. Rödakorskårens stuga blev kretsens stuga 
1997/98 då Rödakorskåren gick upp i kretsen. Stugan skänktes sedan till Lilla Beddinge 
Byalag 2014.  

I vår nuvarande verksamhetsplan står att kretsen har en ambition inför framtiden att 
skapa en träffpunkt i en egen lokal. Ett mål som vi alla strävar efter att förverkliga. 


